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Tisztelt Polgármester Asszony!

A Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének március 30-i ülésén a GAMESZ ügyvezetője, 
Vas Hunor képviselői kérdésre elismerte, hogy a Fővárosi Közterület-fenntartó Zrt. jelentős 
erőforrásokat vont ki az I. kerület területéről. Budavár Budapest legforgalmasabb turisztikai 
területe, és az ezzel járó negatív hatások is hatványozottan érintik a kerületben élőket. A 
közösségi média felületeit ellepték azok a képek, ahol a egy-egy tavaszi hétvégén a Várnegyed 
sétányain hömpölyög a szemét és ömlik ki a szemetesekből, mivel nem ürítik azokat kellő 
gyakorisággal.

Tudomásom szerint közszolgáltatási szerződés keretében több tízmillió forintot fizetünk a 
főváros illetékes cégének az FKF-nek, hogy tisztán tartsa kerületünket. Ez mégsem történik 
meg.

Ezek alapján kérdezem Polgármester asszonyt, hogy pontosan mennyi pénzt fizetünk ki éves 
szinten az FKF Zrt. részére? Milyen lépéseket tett annak érdekében, hogy szerződött 
partnerünk elvégezze a kötelezettségét? A Budavári Önkormányzat fellépett-e bármilyen 
követeléssel az FKF Zrt. irányába? Amennyiben nem, miért?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel:

Varga Dániel 

önkormányzati képviselő

Budapest, 2023.04.25.


